
Fråga till idrotts- och fritidsnämndens ordförande Rikard Malmström (Mp)  

Studenternas IP, en arena för fotboll på elitnivå och Allsvenskt spel. Spaden är satt i marken 

och nu är arenan påbörjad och skall byggas för Uppsala, Uppland och svensk elitfotboll. 

Bygger vi nu så bör vi göra det utifrån ett hållbart perspektiv – Ekonomisk, ekologiskt och 

socialt perspektiv. Studenternas IP ska vara en arena som vi kan vara stolta över, som 

morgondagens elitspelare kan formas på och som vi kan se matcher i världsklass på. 

I media kan vi läsa om elitfotbollsspelare som avstår från att spela på konstgräs på grund av 

stora skaderisker med lång rehab tid och om den negativa inverkan granulat har på miljön. 

Flera av våra större städer i Sverige och Europa börjar istället lägga Hybridgräs men i 

Uppsala, på Studenternas IP, planeras det att läggas konstgräs. 

Med anledning av ovanstående vill jag därför ställa frågan till idrotts- och fritidsnämndens 

ordförande Rikard Malmström:  

Är konstgräs det bästa för Studenternas 2019? 

Madeleine Andersson (M) 
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